



Zápis z jednání sportovního výboru 

úterý 7.5.2019, 18:00 

Přítomni: Ota Marek, Petr Ponert 

Členové výboru představili Zastupitelům města Veltrusy 
zrekonstruované sociální zařízení v prostorách kabin na 

fotbalovém hřišti.  

- tímto děkujeme zastupitelům města Veltrusy za aktivní přístup ke 
schválení finanční podpory na rekonstrukci. Veříme, že při 

oslavách 100 let fotbalu ve Veltrusích toto bude kladně hodnoceno 
od našich hostů a místních sportovců. 

Dále jsem se bavili o možnosti nákupu sekačky na trávu a 
čerpadla k vrtu, který může sloužit v budoucnu jako zdroj k závlaže 

fotbalového hřiště. 

Plánované akce: 

Memoriál Vládi Kubce ve cvrnkání kuliček 8.5.2019 

Nohejbalový turnaj 6/2019 

100 let fotbalu ve Veltrusích 8/2019 

Zpracoval: 

Petr Ponert


